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ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Βασίλης Κεγκέρογλου-Βουλευτής Ν. Ηρακλείου 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ ΤΟΥΣ ΥΠΟΥΡΓΟΥΣ: 

-Εσωτερικών, κ.Μ.Βορίδη 

-Οικονομικών, κ.Χ.Σταϊκούρα 

 

ΘΕΜΑ: «Να ενταχθεί ο Δήμος Μινώα Πεδιάδας στο Πρόγραμμα Βελτίωσης της οδικής 

ασφάλειας». 

 

Στις 09-03-2022 εκδόθηκε η Κοινή Υπουργική Απόφαση για την Ένταξη Έργων Δήμων της 

Χώρας στο πλαίσιο της Πρόσκλησης «Πρόγραμμα βελτίωσης οδικής ασφάλειας» της Δράσης 

16631 «Πρόγραμμα βελτίωσης οδικής ασφάλειας στο εθνικό και επαρχιακό οδικό δίκτυο», η 

οποία χρηματοδοτείται από πόρους του Ταμείου Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας. 

Ο συνολικός προϋπολογισμός του προγράμματος ανέρχεται σε 161.032.998,59 € 

(συμπεριλαμβανόμενου ΦΠΑ) και το έργο υλοποιείται στο πλαίσιο του Εθνικού Σχεδίου 

Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας «Ελλάδα 2.0» με τη χρηματοδότηση της Ευρωπαϊκής 

Ένωσης –NextGenerationEU. 

Επειδή η βελτίωση της οδικής ασφάλειας στον Δήμο Μινώα Πεδιάδας είναι ζητούμενο, ύστερα 

μάλιστα και από τα αλλεπάλληλα σοβαρά τροχαία 

Επειδή εντάχθηκαν και ορθώς στο πρόγραμμα άλλοι Δήμοι της Κρήτης, όπως ο Δήμος Φαιστού 

(αντίστοιχου μεγέθους) με ένταξη ύψους περίπου 2.8 εκ. Ευρώ 

 

Ερωτάσθε κ.κ Υπουργοί: 

-Για δεν εντάχθηκε κανένα έργο του Δήμου Μινώα Πεδιάδας στο εν λόγω πρόγραμμα; 

-Προτίθεστε να εκδώσετε άλλη πρόσκληση για όσους Δήμους απώλεσαν την  ευκαιρία ένταξης 

και ιδιαίτερα για τον Δήμο Μινώα Πεδιάδας; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

 

Βασίλης Κεγκέρογλου                                                                                            

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2687

Ημερομ. Κατάθεσης:

13/3/2023




